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aclariments de perquè uns pobles poden tirar a uns llocs i altres 
no. I perquè uns poden tirar a Vilafranca i altres no;  i que com 
el consorci es reunix cada sis mesos encara no sé sap res.
El Sr. Zaragozà pregunta si la pujada d’impostos l’ha feta el Sr. 
Alcalde.

El Sr. Alcalde respon que si.
El Sr. Zaragozà diu que el seu grup protesten i voten un no rotund 
a esta pujada brutal de la taxa i que “cada palo aguante su 
vela” com va dir el Sr. Viol, i que torna a repetir que és la pujada 
més gran d’Espanya, en percentatge. I que com protesten 
enèrgicament perquè la pujada de la taxa d’escombraries es 
una vergonya, se n’eixiran abans d’informes d’alcaldia.
 
El Sr. Alcalde diu al Sr. Zaragozà que li recorda que va estar tres 
anys de president del consorci de residus i no va donar cap 
solució i ara s’ha de portar fora de la província perquè  el PP no 
van fer la feina, i encara no l’han feta.

La Sra. Orient Julian diu al Sr. Alcalde que no culpe al president 
del consorci, que la culpa la tenen las plataformes que es van 
oposar.

A les catorze hores i quaranta cinc minuts els quatre regidors 
del grup popular s’aixequen i surten del saló de sessions.

9é.- INFORMES I DECRETS D’ALCALDIA.-  El Sr. 
Alcalde informa el Ple dels següents assumptes:

Diu el Sr. Alcalde que en unes declaracions a la premsa del Sr. 
Zaragozà el dia vint-i-quatre de març demanava responsabilitats 
el grup JNP perquè havia estat en contra dels abocadors de 
Fanzara i Cervera, i que només vol recordar-li al portaveu del 
grup popular Sr. Zaragozà, que ni l’abocador de les Coves, ni 
el de Fanzara, ni el de la Salzadella eren de residus urbans, que 
no vaja intentant enganyar a la gent. Que mai s’han oposat a 
l’abocador de Cervera perquè són conscients que els residus 
els produïm i hem de tractar-los i depositar-los a algun lloc. 
Que s’han oposat al lloc on va perquè hi ha documentació 
que demostre que no és el més adequat, fins i tot que cap 
tècnic de la Conselleria té valor per a signar un informe positiu 
per a eixa ubicació, i que tot això comporte que  la ZONA I  
hàgem de portar els residus a tractar fora, i que tal i com va 
explicar ahir a la reunió allò que més puja del rebut és el tema 
del transport i eliminació, i s’intentarà que minve si disminuïx 
el volum de residus, també vol dir que amb la pujada el servei 
serà deficitari i l’ajuntament tractarà de trobar altres ajudes per 
al finançament i si les aconseguís es regularitzaria el rebut a la 
baixa per al següent any i que esperen baixar-lo, com a mínim 
a la meitat, quan se solucione tot este assumpte.

Que és graciós que el Sr. Zaragozà no explique que abans la 
recollida es feia porta a porta i s’abocaven a l’abocador de 
la carretera d’Alcalà, i que des de setembre la nova legislació 
estableix sancions penals per als abocaments no autoritzats. I 
que això vol dir que si l’ajuntament continua abocant els residus 
a l’abocador de la carretera d’Alcalà escau la possibilitat que 
tant l’alcalde, con els regidors, inclosos els de l’oposició, 
puguen parar a la presó, i això és cosa que no vol ningú. Vist 

que el consorci no dóna cap solució ha sigut obligat fer esta 
pujada, i la comparació amb Peníscola no ve al cas, perquè hi 
ha molts establiments hotelers, ací han d’assumir-ho tots els 
veïns, i no es gens agradable pujar els impostos als veïns, i per 
això molts partits no ho fan, perquè políticament no és rentable, 
i com no es deuen a cap partit fan el que creuen que és just 
per a tot el poble, perquè si no es recapte amb el rebut de les 
deixalles caldria traure’l-ho d’un altre lloc, de totes maneres ho 
ha de pagar l’ajuntament.

Que el Sr. Zaragozà va dir el que grup JNP no donava cap 
solució i ell no va donar-la tampoc, que el grup JNP vol donar 
una solució amb el consorci i han demanat que es reunisca, 
i si el consorci no dóna solució buscaran, pot ser fen altra 
mancomunitat.

Que els plans zonals els ha fet la Generalitat, i tots funcionen 
mitjanament bé, i de la Zona I funcione fatal, i no es poden 
assumir totes las responsabilitats quan la culpa és d’una altra 
administració.

Diu que vol recordar que essent Miguel Zaragozà president del 
consorci es va aprovar un pujada de deu milions d’euros per a 
la planta que s’ha de fer al costat de l’abocador de Cervera, i 
sense donar cap explicació, i eixos deu milions seran repercutits 
en tots els veïns dels pobles de la Zona I. 

Que el grup JNP sí que informe, i és una pujada important però 
no hi ha agut més remei.

S’adona al Ple dels decrets següents:
89 - 19-05-08 EXPM Subvención Diputación Desratización.
90 - 23-05-08 Licencias obras mensores exptes. Núms 
47/2008 y 51/2008.
91 - 23-05-08 Licencia obra mayor 06/08 O.M. Oscar Villalonga 
Gascón.
92 - 26-05-08 Aprobación Memoria y Subvrnción Cª. 
Presidencia. Promoción y eventos.
93 - 27-05-08 Licencia segregación Vicente Moles Mateu expt. 
3/08S
94 - 27-05-08 Autorización conexión agua FERBENT, CB, Av. 
Catalunya, 42
95 - 27-05-08 Instalación de grúa Expt: 43/2008 Construcciones 
Miguel Zaragoza, S.L.
96 - 28-05-08 Aprobación cifras padrón a 1 enero 2008.
97 - 29-05-08 Licencia de ocupación de Carmen Porcar Adell. 
Exp. 1/08 CH
98 - 30-05-08 Licencias obras menores exptes. Núms. 
52/2008, 53/2008 y 54/2008.
99 - 30-05-08 Nombramiento Claudio Salvador plaza peón.
100 - 03-06-08 Aprobación de modificaciones del PAI del 
polígono.

A continuació el Sr. Alcalde dóna per conclòs el Ple i alça la 
Sessió, a les catorze hores i cinquanta-cinc minuts, de la qual 
cosa jo, el Secretari, done fe.


